

Title (en)

Muzzle gland with sealing device for a recoil-operated pistol.

Title (de)

Mundstück mit Dichtung für eine Rücklaufpistole.

Title (fr)

Accessoire pour pistolet à canon mobile, équipé d'un dispositif d'étanchéité.

Publication

EP 0072592 A2 19830223 (FR)

Application

EP 82200997 A 19820809

Priority

BE 2059301 A 19810814

Abstract (en)

The muzzle gland is equipped with a sealing device consisting of two rings, one stationary (7) and the other movable (9), inserted into the muzzle gland (1) and between them defining a chamber (13), the movable ring (9) being intended to be laid against the barrel (4) or against the front face of the slide (5) during firing as a result of the action of the gases in the chamber (13). <IMAGE>

Abstract (fr)

Accessoire pour pistolet à canon mobile, destiné à être fixé à ce dernier en alignement avec l'axe dudit canon, caractérisé en ce qu'il est équipé d'un dispositif d'étanchéité constitué par deux bagues, l'une fixe (7) et l'autre mobile (9), insérées dans ledit accessoire (1) et définissant entre elles une chambre (13), ladite bague mobile (9) étant destinée à être appliquée contre ledit canon (4) - respectivement contre la face avant de ladite glissière (5) - lors du tir, par l'action des gaz dans ladite chambre (13).

IPC 1-7

F41C 21/18

IPC 8 full level

F41A 21/32 (2006.01)

CPC (source: EP)

F41A 21/30 (2013.01); **F41A 21/325** (2013.01)

Cited by

AT396984B; US5746018A; US4709497A; DE19818714A1; DE19818714C2

Designated contracting state (EPC)

AT CH DE FR GB IT LI LU NL SE

DOCDB simple family (publication)

EP 0072592 A2 19830223; EP 0072592 A3 19830427; BE 889976 A 19820215

DOCDB simple family (application)

EP 82200997 A 19820809; BE 2059301 A 19810814